
Hej Jens Jakob

Beklager det sene svar - I har formentlig allerede afviklet de to holdkampe e�er planen.

Vi mener i TU, at KSK "dligere har fået dispensa"on "l generelt at afvikle to holdkampe sam"dig

på jeres tre baner.

Dispensa"onen er baseret på § 16.a i Regler for Danmarksturneringen:

16. Den arrangerende klub skal:

a. For egen regning sørge for, at der er minimum to baner �l rådighed for en holdkamp. Hvis ikke

det kan lade sig gøre, skal der søges dispensa�on herfor hos Turneringsudvalget. En dispensa�on

skal ligge �lgængeligt på www.dsqf.dk. Er turneringsprogrammet lagt sådan, at en klub ikke kan

opfylde de&e krav på grund af et misforhold mellem antallet af baner i klubben og antallet af

hjemmekampe, skal der dispenseres fra kravet.

Denne dispensa"on offentliggøres på forbundets hjemmeside. Det vil være fint, hvis I på forhånd

gør gæstende hold opmærksomme på det, hvis der er mindre end to baner "l rådighed.

For turneringsudvalget

/Allan

Den 06-01-2015 kl. 09:13 skrev Jens Jakob Hjorth-Hartmann:

Kære Turneringsudvalg,
 
Den 10. november 2015 afvikles der to holdkampe i KSK på samme tidspunkt – nemlig en herrekamp (1.
division Øst) og en damekamp (1. division Øst)
 
Idet vi kun har tre squashbaner i klubben, vil vi gerne søge om dispensation fra kravet om, at der skal være to
baner til rådighed for hver holdkamp.
 
Vi er sikre på, at de to hold kan finde ud af, at deles om tre baner.
 
 
 
Med venlig hilsen
 
 
Jens Jakob Hjorth-Hartmann
 
Spilleudvalgsformand, KSK
 
24 60 01 50
 
 

 

-- Allan B. Christensen
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